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PROTOKÓŁ NR I/2018 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W PACZKOWIE 

odbytej w dniu 22 listopada 2018 r. 
 
 
 
 
 
 

Rada liczy 15 radnych. 

Na sesji obecnych było 15 radnych. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości uczestniczących w sesji załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Sesja rozpoczęła się o godzinie 1000, a zakończyła o godzinie 1405 

Sesja odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Paczkowie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Kadencji 2014-2018 Wiesław Barabasz poprosił wszystkich 

o odśpiewanie hymnu narodowego. Po odśpiewaniu hymnu powitał w szczególności: 

wszystkich nowo wybranych radnych, Sekretarza Gminy Iwonę Cymarę, Skarbnika Dariusza 

Wąsiaka, kierowników i dyrektorów jednostek organizacyjnych, Prezesa ZUKiM-u oraz 

Prezesa ZUK-u, Dyrektora ZWiK, sołtysów. Powitał Wiceprzewodniczącego Sejmiku 

Województwa Opolskiego Piotra Wacha, jednocześnie pogratulował mu wyboru. Następnie 

powitał Komendanta Policji Powiatowej w Nysie Dariusza Dregana, Zastępcy Komendanta 

Państwowej Straży Pożarnej w Nysie Pawła Gotkowskiego, Komendanta Komisariatu Policji 

w Paczkowie Anetę Błoch, oraz wszystkich przybyłych na sesję mieszkańców Gminy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Kadencji 2014-2018 Wiesław Barabasz przekazał następnie 

łańcuch Przewodniczącego Rady Miejskiej seniorowi, czyli najstarszemu wiekiem radnemu 

nowej kadencji Stanisławowi Janikowi. 

Radny Senior Stanisław Janik najstarszy wiekiem radny dokonał otwarcia sesji. Podziękował 

za powierzenie mu tak zaszczytnej funkcji.  

Do pkt 2. 

Radnym obecnym na sali obrad Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Katarzyna 

Rolka wręczyła zaświadczenia stwierdzające, że w wyborach w dniu 21.10.2018 r., zostali 

wybrani radnymi Gminy Paczków. 

Do pkt 3. 

Radny Senior S. Janik poinformował, że ślubowanie odbędzie się w następujący sposób: po 

odczytaniu roty ślubowania w pozycji stojącej, każdy radny wyczytany z imienia i nazwiska 

przez najmłodszego wiekiem radnego Bronisława Wiśniowskiego wstaje i wypowiada słowo 

„ ślubuję” lub „ślubuję tak mi dopomóż Bóg”.  

15 Radnych Rady Miejskiej obecnych na sesji złożyło ślubowanie zgodnie z rotą zawartą w 

art. 23a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, którą odczytał Przewodniczący Senior: 

„Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki radnego 

sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie mając na względzie dobro mojej gminy i jej 

mieszkańców”.  

Po złożeniu ślubowania przez wszystkich radnych przewodniczący obrad złożył wszystkim 

gratulacje i stwierdził, że objęli oni mandat radnych Gminy Paczków.  

Do pkt. 4 

Radny Senior S. Janik stwierdził, że ustawowy skład rady wynosi w przypadku gminy 

Paczków 15 radnych. Następnie poinformował, że na sesji obecnych jest 15 radnych, po czym 

stwierdził prawomocność obrad.  
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Następnie przedstawił porządek obrad I sesji Rady przygotowany przez zwołującego sesję 

Komisarza Wyborczego panią Joannę Maksymowicz - Szczepańską. Porządek obrad został 

przekazany radnym wraz z zaproszeniem na sesję.  

1.        Otwarcie sesji. 

2.        Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3.        Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

4.        Stwierdzenie kworum. 

5.        Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

6.         Wybór Przewodniczącego Rady.   

7.        Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady. 

8.        Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Burmistrzowi Gminy i złożenie przez 

niego ślubowania. 

9.        Zakończenie obrad I sesji Rady. 

Następnie zwrócił się do radnych z zapytaniem, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie 

przedstawionego porządku obrad? 

Radny Wiesław Barabasz zgłosił wniosek, aby do porządku obrad w pkt 9 wprowadzić punkt: 

wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej, oraz w pkt 10 wybór członków 

poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej wraz z podjęciem uchwał. Umotywował to 

tym, że będzie dobrze jak już dzisiaj wybierze się Komisje, gdyż Rada będzie mogła w 

rozpoczynającej się kadencji szybciej rozpocząć merytoryczną pracę, gdyż dużo spraw jest do 

omówienia. 

Radny Senior przeprowadził głosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego Wiesława 

Barabasza, aby w pkt 9 wprowadzić „Wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miejskiej.” W pkt 10 wprowadzić „Wybór członków poszczególnych stałych Komisji Rady 

Miejskiej.” Wraz z podjęciem uchwał: 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

wniosek został przyjęty  

wykaz imienny głosujących zał. nr 3  

Radny Wiesław Barabasz zgłosił wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad punkt: w pkt. 

11 podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków.  
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Radny B. Wiśniowski zadał pytanie, czy to jednorazowo tak będzie, że dzisiaj wpływa 

uchwała i ją wprowadzają do porządku obrad? Czy nadal będzie tak, że projekty będą 

otrzymywać wcześniej? 

Przewodniczący obrad odpowiedział, że tak. 

Radny Senior przeprowadził głosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego Wiesława 

Barabasza, aby w pkt 11 wprowadzić podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2018 r. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

wniosek został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 4  

Radny Wiesław Barabasz zgłosił zgłosi wniosek, aby do porządku obrad w pkt. 12 

wprowadzić podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Paczków z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3  

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2019 rok. Uzasadnił tym, że Rada musi podjąć tą uchwałę do końca listopada. 

Radny Senior przeprowadził głosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego Wiesława 

Barabasza, aby w pkt 12 wprowadzić podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Paczków z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2019 rok. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 15 „przeciw”, 15 „wstrzymujących się”   

wniosek został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 5  

Radny Wiesław Barabasz zgłosił wniosek, aby wprowadzić do porządku obrad punkt: w pkt. 

13 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Paczków do wspólnej 

realizacji projektu pn. „Ochrona różnorodności biologicznej w Subregionie Południowym na 

terenie powiatów głubczyckiego, nyskiego i prudnickiego”, planowanego do realizacji w 

ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014 – 

2020. Poinformował, że uzasadnienie wniosku jest w uzasadnieniu projektu uchwały. 
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Radny Senior przeprowadził głosowanie wniosku zgłoszonego przez radnego Wiesława 

Barabasza, aby w pkt 12 wprowadzić podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia Gminy Paczków do wspólnej realizacji projektu pn. „Ochrona różnorodności 

biologicznej w Subregionie Południowym na terenie powiatów głubczyckiego, nyskiego i 

prudnickiego”, planowanego do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014 – 2020. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 15 „przeciw”, 15 „wstrzymujących się”   

wniosek został przyjęty 

wykaz imienny głosujących zał. nr 6  

Następnie S. Janik odczytał porządek obrad wraz z przegłosowanymi zmianami: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych. 

4. Stwierdzenie kworum. 

5. Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

6. Wybór Przewodniczącego Rady.   

7. Wybór Zastępców Przewodniczącego Rady. 

8. Wręczenie zaświadczenia nowo wybranemu Burmistrzowi Gminy i złożenie przez 

niego ślubowania. 

9. Wybór Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 

10. Wybór członków poszczególnych stałych Komisji Rady Miejskiej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Paczków na 2018 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Paczków z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami wymienionymi w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2019 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia Gminy Paczków do 

wspólnej realizacji projektu pn. „Ochrona różnorodności biologicznej w Subregionie 

Południowym na terenie powiatów głubczyckiego, nyskiego i prudnickiego”, 

planowanego do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014 – 2020 

14. Zakończenie obrad I sesji Rady. 
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wykaz imienny głosujących zał. nr 7 

Radny Senior poinformował, że punkty 1, 2, 3 i 4  porządku obrad zostały zrealizowane.  

Do pkt. 5 

Radny Senior S. Janik zwrócił się do radnych, aby zgłaszali kandydatów do Komisji 

Skrutacyjnej do przeprowadzenia wyborów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

Przypomniał, że osoby kandydujące na Przewodniczącego nie mogą wchodzić w skład 

Komisji Skrutacyjnej. Poprosił o zgłoszenie co najmniej 3 radnych do pracy w komisji. 

Radna Małgorzata Maluch zgłosiła kandydaturę radnej Ewy Cecylii Szlosek, która wyraziła 

zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radna Wiesława Maria Kurowska zgłosiła kandydaturę radnej Katarzyny Agnieszki Motyki, 

która wyraziła zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny Wiesław Jan Barabasz zgłosił kandydaturę radnego Bronisława Zbigniewa 

Wiśniowskiego, który wyraził zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej. 

Radny senior zaproponował zamknięcie listy kandydatów z uwagi na brak dodatkowych 

kandydatów. 

Następnie radny senior zwrócił się do radnych czy ktoś ma uwagi do proponowanego składu 

Komisji Skrutacyjnej? Ponieważ nie było uwag poddał pod głosowanie skład Komisji 

Skrutacyjnej w osobach: 

1. Radna Katarzyna Agnieszka Motyka, 

2. Radna Ewa Cecylia Szlosek,  

3. Radny Bronisław Zbigniew Wiśniowski. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 14 głosach „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

Rada powołała Komisję Skrutacyjną 

wykaz imienny głosujących zał. nr 8  

Do pkt 6. 

S. Janik zwróci się do radnych, aby zgłaszali kandydatów na Przewodniczącego Rady 

Miejskiej i ich przedstawili. Przypomniał, że zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na 

kandydowanie, dlatego każdorazowo będzie zwracał się z zapytaniem do zgłoszonej osoby, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna Wiesława Maria Kurowska zgłosiła kandydaturę radnego Wiesława Jana Barabasza 

Poinformowała, że w swojej karierze zawodowej pełnił on funkcje kierownicze. W kadencji 
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2014-2018 przewodniczył Radzie Miejskiej. Jest pracowity, zaangażowany, wyczulony na 

potrzeby mieszkańców. 

Radny Wiesław Jan Barabasz wyraził zgodę na kandydowanie  

Radny senior zwrócił się do radnych z pytaniem, czy jeszcze ktoś chce zgłosić kandydata na 

Przewodniczącego Rady. Ponieważ nie było kolejnych zgłoszeń poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

zamknięto listę kandydatów. 

wykaz imienny głosujących zał. nr 9  

Radny Senior ogłosił 10 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną poprosił o przygotowanie 

kart do głosowania. 

Radny Senior wznowił obrady. Po przerwie na sali posiedzeń obecnych jest 15 radnych. 

K.A Motyka poinformowała, że Komisja Skrutacyjna wybrała spośród siebie 

przewodniczącego tj. Bronisława Zbigniewa Wiśniowskiego. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej Bronisław Zbigniew Wiśniowski odczytał § 4 Uchwały 

nr I/1/2010 Rady Miejskiej w Paczkowie z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie zmiany 

regulaminu głosowania wyboru radnego na Przewodniczącego Rady Miejskiej w Paczkowie 

mówiący o tym jak przebiegać będzie głosowanie. 

Członek Komisji skrutacyjnej K. A. Motyka odczytała z listy z imienia i nazwiska radnych, 

którzy zostali poproszeni o odbieranie kart do głosowania przygotowanych przez Komisję 

Skrutacyjną. Następnie poprosiła radnych o wypełnienie kart do głosowania i wrzucenie kart 

do głosowania do urny.  

Następnie Radny Senior ogłosił 10 minutową przerwę. 

Po przerwie obrady zostały wznowione na sali obrad obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół Komisji Skrutacyjnej z 

przeprowadzonych wyborów na Przewodniczącego Rady Miejskiej. W wyniku głosowania 

przy 12 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” na Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Paczkowie został wybrany radny Wiesław Jan Barabasz. 

zał. nr 10 

Przewodniczący senior S. Janik odczytał Uchwałę nr I/1/2018 Rady Miejskiej w Paczkowie w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

zał. nr 11 
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Następnie Przewodniczący Senior przekazał Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Paczkowie 

Wiesławowi Janowi Barabaszowi łańcuch oraz dalsze prowadzenie obrad. 

A. Rolka wręczył Wiesławowi Janowi Barabaszowi nowo wybranemu Przewodniczącemu 

Rady gratulacje. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że ile razy Orzeł z łańcucha 

Przewodniczącego Rady znajduje się na jego piersi, to czuje jego pozytywne oddziaływanie, 

które motywuje go do dalszej pracy. Podziękował, za zaufanie i wybór na Przewodniczącego 

Rady Miejskiej. Ten wybór będzie dla niego wielkim zobowiązaniem wobec radnych i 

mieszkańców Gminy. Myśli, że swoją pracą będzie dążył do tego, aby ta praca była służbą. 

Żeby wszystkie sesje przebiegały sprawnie. Myśli, że będzie to spełnione jeżeli nawiąże się 

dobra współpraca między radnymi, i dobra współpraca między radnymi, Burmistrzem i jego 

zespołem pracowniczym oraz z sołtysami. Pożyczył wszystkim, aby współpraca się udała i 

żeby przebiegała w atmosferze spokoju i wzajemnego poszanowania i zaufania. Ważne 

będzie wspieranie działań Burmistrza związanych z ukończeniem inwestycji, które 

rozpoczęto w poprzedniej kadencji. Wspieranie działań związanych z rozpoczęciem i 

zakończeniem nowych inwestycji, które są wpisane w wieloletnią prognozę finansową i są 

pozyskane na to dofinansowania. Chciałby, aby radni uczestniczyli w wzmacnianiu, 

budowaniu sfery niematerialnej, duchowej integracyjnej mieszkańców, społeczeństwa, 

poprzez aktywne uczestnictwo w różnych ważnych uroczystościach, spotkaniach 

organizowanych dla mieszkańców. Gdyż, tak buduje się potrzebne wszystkim społeczne 

zaufanie. 

Do pkt 7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgodnie z art. 19 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym Rada wybiera ze swojego grona przewodniczącego i 

wiceprzewodniczących. W Regulaminie głosowania w § 1 ust. 1 Uchwały nr I/2/2010 Rady 

Miejskiej w Paczkowie z dnia 2 grudnia 2010 r. jest zapis, że wybiera się dwóch 

wiceprzewodniczących.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych, aby zgłaszali kandydatów na 

Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Poinformował wszystkich, że każdemu kandydatowi 

będzie zadawał pytanie, czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radna K. A. Motyka zgłosiła kandydaturę radnej Małgorzaty Maluch. 

Radna Małgorzata Maluch wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Radna E. C. Szlosek zgłosiła kandydaturę radnej Wiesławy Marii Kurowskiej.  

Radna Wiesława Maria Kurowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
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Radny B. Z. Wiśniowski zgłosił kandydaturę radnego Przemysława Jana Tetłaka.  

Radny Przemysław Jan Tetłak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych, czy chcą jeszcze dokonać zgłoszeń 

kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. Ponieważ nie było innych zgłoszeń 

poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

zamknięto listę kandydatów. 

wykaz imienny głosujących zał. nr 12  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował skład Komisji Skrutacyjnej w składzie jak 

przy głosowaniu na Przewodniczącego Rady Miejskiej, czyli w osobach:  

1. Radny Bronisław Zbigniew Wiśniowski 

2. Radna Katarzyna Agnieszka Motyka 

3. Radna Ewa Cecylia Szlosek  

Następnie zwrócił się do radnych, czy ktoś ma uwagi do proponowanego składu Komisji 

Skrutacyjnej? Ponieważ nie było uwag poddał skład Komisji Skrutacyjnej pod głosowanie:  

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

wykaz imienny głosujących zał. nr 13 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minutową przerwę, a Komisję Skrutacyjną 

poprosił o przygotowanie kart do głosowania. 

Po przerwie obrady zostały wznowione, na sali obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący Komisji skrutacyjnej B.Z. Wiśniowski odczytał § 3, 4 i 5 Uchwały nr 

I/2/2010 Rady Miejskiej w Paczkowie z dnia 2 grudnia 2010 r. w sprawie zmiany regulaminu 

głosowania wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Paczkowie mówiące o 

sposobie głosowania. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Komisję Skrutacyjną, o rozdanie kart do 

głosowania. Członek Komisji Skrutacyjnej Katarzyna Motyka odczytała z listy z imienia i 

nazwiska radnych, którzy zostali poproszeni o odbieranie kart do głosowania przygotowanych 

przez Komisję Skrutacyjną. Następnie poproszono radnych o wypełnienie kart do głosowania 

i o wrzucenie kart do głosowania do urny.  
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Następnie ogłoszono 10 minutową przerwę. 

Po przerwie obrady zostały wznowione, na sali obrad obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił protokół Komisji Skrutacyjnej z 

przeprowadzonych wyborów na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.  

zał. nr 14 

Poszczególni kandydaci otrzymali następujące ilości głosów:  

1. Radna Wiesława Maria Kurowska  15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”.  

2. Radna Małgorzata Maluch  10 głosów „za”, 4 głosów „przeciw”.  

3. Radny Przemysław Jan Tetłak  5 głosów „za”, 10 głosów „przeciw”.  

W wyniku głosowania na Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej zostali wybrani: 

1. Radna Wiesława Maria Kurowska 

2. Radna Małgorzata Maluch 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał uchwałę nr I/2/2018 Rady Miejskiej w Paczkowie w 

sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej.  

zał. nr 15 

Do pkt 8. 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej Katarzyna Rolka wręczyła p. Arturowi Rolce 

zaświadczenie stwierdzające, że w wyborach, które odbyły się dnia 21 października 2018 r. 

został wybrany Burmistrzem Gminy Paczków. 

Artur Rolka złożył ślubowanie zgodnie z rotą zawartą w art. 29 a ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym. 

„Obejmując Urząd Burmistrza Gminy Paczków uroczyście ślubuję, że dochowam wierności 

prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy. Ślubuję tak mi dopomóż Bóg”. 

Po złożeniu ślubowania Burmistrz wygłosił przemówienie. Podziękował za zaufanie i bardzo 

wysokie sięgające 74% poparcie jego kandydatury w wyborach samorządowych. Stanowi to 

dowód zaufania społecznego dla dotychczasowych działań i stanowiący jednocześnie 

zobowiązanie z jego strony, aby tego zaufania nie zawieść. Podziękował byłym radnych 

kadencji 2014-2018. Podziękował za współpracę sołtysom, służbom mundurowym, 

pracownikom oraz Dyrektorom szkół podstawowych i przedszkoli. Podziękował 

Kierownikom i pracownikom jednostek pomocniczych i gminnych spółek. Podziękował za 

współpracę organizacjom pozarządowym, w szczególności wyrazy wielkiej wdzięczności 

skierował względem pracowników Urzędu, bez których sukcesy nie byłyby możliwe. Poprosił 

o nie zwalnianie tempa przez kolejnych 5 lat. Podkreślił, że zakończona kadencja 2014-2018, 
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to czas wytężonej pracy związanej z realizacją zadań służących rozwojowi naszej gminy. 

Gmina Paczków w tym okresie złożyła 94 wnioski o dofinansowanie zadań z budżetu 

państwa i środków unijnych, na łączną kwotę 44.207.380,13 zł. Z czego 72 wnioski 

otrzymały dofinansowanie w wysokości łącznie 23.283.627,31 zł. Łączna wartość zadań 

majątkowych zaplanowanych do realizacji w obszarach, na które aplikowano to 

39.864.722,06 zł. W okresie ostatnich 4 lat wspólnie z radnymi podjęli się realizacji 

kilkudziesięciu trudnych zadań, na które Gmina czekała długie lata m.in rozpoczęto na terenie 

naszej Gminy budowę kanalizacji w oparciu o obszary wiejskie. Rozpoczęto budowę 

kanalizacji w sołectwie Kozielnie i przygotowano dokumentację na budowę kanalizacji w 

miejscowości Kamienica. Ma nadzieję, że w najbliższej przyszłości uda się złożyć wniosek o 

dofinansowanie i zrealizowanie tego przedsięwzięcia. Realizowano termomodernizację 

obiektów użyteczności publicznej. Planuje się budowę boisk przy szkołach. Rozpoczęto 

bardzo ważne i największe jak do tej pory zadanie związane z przebudową płyty Rynku i 

infrastrukturą towarzyszącą. Realizowano zadania związane z infrastrukturą drogową, z 

remontami wodociągów. Rozpoczęto rewitalizację zabytkowych plantów miejskich i wiele 

innych istotnych zadań. W obszarach planistycznych tak ważnych dla rozwoju Gminy 

rozpoczęto z poprzednią Radą i zakończono prace nad studium uwarunkowań i kierunków 

rozwoju Gminy Paczków. Tak  ważny dokument, który mówi również o tym, na co tak długo 

czekaliśmy, o 40 hektarach terenów pod inwestycje. W tej kadencji będą kontynuowane prace 

nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego i w tym dokumencie, który w 

najbliższym czasie będzie ma nadzieję zatwierdzony, będzie można mówić o fakcie 

posiadania 40 hektarów pod inwestycje. Wykonanie wydatków majątkowych, inwestycyjnych 

za ostatnie 4 lata to 14.986.000 zł. Zadłużenie na koniec 2019 wyniesie 15,7 mln zł. 

Przypomniał, że na koniec kadencji 2014 r. zadłużenie osiągnęło wysokość 9,2 mln zł. To 

znaczy, że dołożono po stronie zadłużenia 6,5 mln zł., ale wykonano zadań inwestycyjnych na 

ponad 15 mln zł. Przy realizacji zadań inwestycyjnych trzeba zaznaczyć bardzo dobrą 

współpracę z Samorządem Województwa Opolskiego, gdyż jest to instytucja zarządzająca, 

która uruchomiła wielkie środki dla naszej Gminy, płynące bezpośrednio z budżetu Unii 

Europejskiej.  Burmistrz przedstawił także plany na pierwszy rok rozpoczynającej się 

kadencji  2018-2023. Poinformował, że zaproponuje radnym do budżetu do realizacji w 2019 

r. rozpoczęte już zadania inwestycyjne, które płynnie przechodzą na 2019 r. Również 

zaproponuje te zadania, na które umowy są już podpisane. M.in. zadania z obszaru 

społecznego  rewitalizacja obiektu przy ulicy Kościelnej. Przygotowanie tego obiektu do 

dziennego pobytu dla osób starszych, dziennego środowiskowego domu pobytu dla osób 
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niepełnosprawnych, czy mieszkań wspomaganych. W następnych roku zostanie oddana do 

użytku rewitalizacja ulicy Miraszewskiego wraz z infrastrukturą rekreacyjną. Zakończona 

zostanie rewitalizacja Płyty Rynku. Jest podpisana umowa na dofinansowanie i wykonawstwo  

Budowy Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych  (PSZOK) w Paczkowie. 

Zostanie zakończona rewitalizacja stawu przy ul. Klonowej, i kanalizacja w Kozielnie i na 

osiedlu wieszczów. Ma nadzieję kontynuacji aglomeracji Kamienica. Będą realizowane 

zadania inwestycyjne w obszarze drogowym. Inwestycje drogowe np. w Starym Paczkowie, 

wykonanie dokumentacji projektowej dot. przebudowy ulicy Chrobrego i Górniczej; 

infrastruktura szkolna np. boiska szkolne, place zabaw przy przedszkolach, na to jest składany 

wniosek o dofinansowanie, remont dachu w SP Nr 2 i drugi etap inwestycji w szkole w 

Dziewiętlicach. Zamierza się przejąć działki od KOWR i Wód Polskich w miejscowościach: 

Ujeździec, Kozielno, Frydrychów, ul. Młyńska w Paczkowie. Ponadto zaznaczył, że kolejne 

lata przyniosą do realizacji kolejne inwestycje. Aktualnie opracowujemy miejscowy plan 

zagospodarowania gminy Paczków z terenami inwestycyjnymi liczącymi ok. 40 hektarów. Na 

promocję tych terenów zostało już podpisane porozumienie z WSSE, spotkania z KOWR w 

sprawie zmiany klasyfikacji gruntów i wszczęcia procedur. W rozpoczętej kadencji stoi przed 

nami do rozwiązania wspólnie ma nadzieję z Powiatem wiele problemów związanych z 

infrastrukturą powiatową funkcjonującą na terenie Gminy Paczków, m.in. utrzymanie domu 

plastyka, utrzymanie szpitala, wydziału komunikacji czy funkcjonowanie domu dziecka. 

Liczy na dobrą współpracę z Powiatem w tym zakresie. Pogratulował p. Bogdanowi 

Wyczałkowskiemu, który został Przewodniczącym Rady Powiatu Nyskiego, powiedział, że 

liczy na dobrą, konstruktywną współpracę na rzecz mieszkańców Powiatu i Gminy Paczków.  

Jest też przekonany o kontynuacji dobrej współpracy z Samorządem Województwa 

Opolskiego. Złożył gratulacje Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Województwa Opolskiego 

Piotrowi Wachowi. Następnie wyraził głęboką nadzieję na udaną współpracę we wspólnym 

 rozwiązywaniu problemów społeczności lokalnej. Zaprosił wszystkich do konstruktywnej 

współpracy, żeby wspólnie zapobiegać problemom i sytuacjom kryzysowym.  

Następnie wręczono gratulacje Wiceprzewodniczącym Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej wręczył gratulacje Burmistrzowi Gminy Arturowi Rolce. 

Burmistrz natomiast wręczył gratulacje obecnemu na sali Piotrowi Wachowi 

Wiceprzewodniczącemu Sejmiku Województwa Opolskiego.  

Piotr Wach podziękował za zaproszenie na sesję i za złożone gratulacje zapewnił, że dołoży 

wszelkich starań, aby działania Burmistrza i radnych były wspierane na szczeblu Samorządu 
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Województwa Opolskiego. Podziękował całej społeczności Gminy Paczków za dużą ilość 

głosów jaką uzyskał w Gminie Paczków. Pogratulował Burmistrzowi i radnym wyboru.   

Burmistrz wręczył radnym gratulacje, następnie wręczył podziękowania szkołom i 

stowarzyszeniom za organizację i udział w uroczystościach 100 rocznicy odzyskania 

niepodległości. 

Dariusz Dregan wraz z Anetą Błoch złożyli gratulacje Burmistrzowi i Przewodniczącemu 

Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że pkt 8 obrad został wyczerpany i ogłosił 10 

minut przerwy. 

Do pkt 9 

Po przerwie obrady zostały wznowione, na sali posiedzeń obecnych jest 15 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwróci się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczących poszczególnych Komisji. Przypomniał, że pierwsza jest Komisja 

Rewizyjna. 

Radny Stanisław Janik zgłosił radną Ewę Cecylię Szlosek na Przewodniczącą Komisji 

Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy są jeszcze inne propozycje 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Ponieważ nie było innych kandydatur 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady kto z radnych jest za wyborem radnej 

Ewy Cecylii Szlosek na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej?  

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

Kandydat otrzymał  

15 głosów „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

wykaz imienny głosujących zał. nr 16  

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami. 

Radna Wiesława Kurowska zgłosiła radnego Przemysława Jana Tetłaka.  

Radny Przemysław Jan Tetłak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów 

na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami, ponieważ nie 

było innych kandydatur zwrócił się do Rady z pytaniem: kto z radnych jest za wyborem 

radnego Przemysława Jana Tetłaka na Przewodniczącego Komisji Rolnictwa, Ekologii i 

Gospodarki Terenami?  
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GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

Kandydat otrzymał  

14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1„wstrzymujący się”   

wykaz imienny głosujących zał. nr 17  

Przewodniczący Rady Miejskiej następnie zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych. 

Radna Katarzyna Motyka zgłosiła radną Małgorzatę Wandę Stano.  

Radna Małgorzata Wanda Stano wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów 

na Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych, 

ponieważ nie było innych zgłoszeń zwrócił się do Rady z pytaniem: kto z radnych jest za 

wyborem radnej Małgorzaty Wandy Stano  na Przewodniczącą Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Spraw Socjalnych?  

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

Kandydatka otrzymała  

14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”   

wykaz imienny głosujących zał. nr 18  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji.  

Radna Ewa Szlosek zgłosiła radną Katarzynę Agnieszkę Motykę. 

Radna Katarzyna Agnieszka Motyka wyraziła zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów 

na Przewodniczącego Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Promocji, ponieważ nie 

było dodatkowych kandydatur zwrócił się do Rady z pytaniem: kto z radnych jest za 

wyborem radnej Katarzyny Agnieszki Motyki na Przewodniczącą Komisji Budżetu, Rozwoju 

Gospodarczego i Promocji?  

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

Kandydatka otrzymała  

15 głosów „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymujących się”   

wykaz imienny głosujących zał. nr 19  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  
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Radny Piotr Sokołowski zgłosił radnego Stanisława Janika. 

Radny Stanisław Janik wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do Rady czy są jeszcze zgłoszenia kandydatów 

na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, ponieważ nie było dodatkowych 

kandydatur zwrócił się do Rady z pytaniem: kto z radnych jest za wyborem radnego 

Stanisława Janika na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji?  

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

Kandydatka otrzymała  

14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”   

wykaz imienny głosujących zał. nr 20  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczących komisji stałych Rady Miejskiej w Paczkowie. 

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych 

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

Uchwała nr I/3/2018 została podjęta. 

zał. nr 21 

wykaz imienny głosujących zał. nr 22  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 9 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby Przewodniczący poszczególnych Komisji 

dobierali sobie członków poszczególnych Komisji, żeby radni przedyskutowali między sobą 

składy poszczególnych Komisji. Zauważył, że jeżeli któryś z radnych uważa, że dobrze 

pracowałby w któreś Komisji, to również może zgłosić swoją kandydaturę. 

Następnie ogłosił 10 minut przerwy. 

Po przerwie obrady zostały wznowione na sali obrad obecnych jest 15 radnych. 

Ewa Cecylia Szlosek Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zgłosiła propozycje składu 

Komisji Rewizyjnej: 

1. Pani Barbara Izabela Jurek, która wyraziła zgodę. 

2. Pan Piotr Leszek Sokołowski, który wyraził zgodę, 

3. Pan Stanisław Janik, który wyraził zgodę, 

4. Pani Beata Maria Korytkowska, która wyraziła zgodę. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłaszanie kandydatów na członków Komisji 

Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami. 

Przemysław Jan Tetłak Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ekologii i Gospodarki Terenami 

przedstawił propozycje składu Komisji: 

1. Pan Bogdan Krzysztof Zuziak, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

2. Pani Wiesława Maria Kurowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

3. Pan Bronisław Zbigniew Wiśniowski, który wyraziła zgodę na kandydowanie, 

4. Pani Małgorzata Maluch, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

5. Pani Katarzyna Agnieszka Motyka, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

6. Pani Barbara Maciejewska, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

7. Pani Aneta Maria Sypek, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

Małgorzata Wanda Stano Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i 

Spraw Socjalnych przedstawiła propozycje składu Komisji: 

1. Pani Beata Maria Korytkowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

2. Pani Aneta Maria Sypek, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

3. Pan Bronisław Zbigniew Wiśniowski, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

4. Pani Barbara Izabela Jurek, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

5. Pani Wiesława Maria Kurowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

6. Pani Małgorzata Maluch, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

Katarzyna Agnieszka Motyka Przewodnicząca Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 

Promocji przedstawiła propozycje składu Komisji: 

1. Pani Małgorzata Maluch, która wyraziła zgodę na kandydowanie,  

2. Pani Wiesława Maria Kurowska, który wyraziła zgodę na kandydowanie, 

3. Pani Małgorzata Wanda Stano, która wyraziła zgodę na kandydowanie,  

4. Pani Aneta Maria Sypek, która wyraziła zgodę na kandydowanie,  

5. Pani Barbara Maciejewska, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

6. Pan Przemysław Jan Tetłak, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

7. Pan Bogdan Krzysztof Zuziak, który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Stanisław Janik Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił propozycje 

składu Komisji: 

1. Pani Beata Maria Korytkowska, która wyraziła zgodę na kandydowanie,  

2. Pan Piotr Leszek Sokołowski, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

3. Pani Małgorzata Wanda Stano, która wyraziła zgodę na kandydowanie,  

4. Pani Ewa Cecylia Szlosek, która wyraziła zgodę na kandydowanie,  
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5. Pani Barbara Maciejewska, która wyraziła zgodę na kandydowanie, 

6. Pan Bronisław Zbigniew Wiśniowski, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

7. Pan Przemysław Jan Tetłak, który wyraził zgodę na kandydowanie, 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie powołania członków 

komisji stałych Rady Miejskiej w Paczkowie ze zgłoszonymi składami Komisji. 

Następnie zwrócił się do radnych czy są uwagi, lub pytania do przedstawionego projektu 

uchwały? Ponieważ nie było pytań poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

GŁOSOWANIE   

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych  

przy 15 głosach „za”, 0„przeciw”, 0 „wstrzymującym się”   

Uchwała nr I/4/2018 została podjęta. 

zał. nr 23 

wykaz imienny głosujących zał. nr 24  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 10 obrad został zrealizowany. 

Do pkt 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy 

Paczków na 2018 r. 

Skarbnik omówił projekt uchwały. W załączniku nr 1 omówione są dochody i tak w Dz. 700, 

Rozdz. 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami § 0920 wpływy z pozostałych 

odsetek zwiększenie 1 000,00 zł. W Dz. 710, Rozdz. 71095 pozostała działalność § 0940 

wpływy z rozliczeń/zwrotów z lat ubiegłych zwiększenie 2 000,00 W Dz. 756, Rozdz. 75616 

wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków i darowizn, podatku od 

czynności cywilno-prawnych oraz podatków i opłat lokalnych od osób fizycznych § 0360 

wpływy z podatku od spadków i darowizn zwiększenie 6 000,00 zł. § 0640 wpływy z tytułu 

kosztów egzekucyjnych, opłaty komorniczej i kosztów upomnień zwiększenie 2 000,00 zł. § 

0910 wpływy z odsetek od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat zwiększenie 

2000,00 zł. W Dz. 758, Rozdz. 75814 różne rozliczenia finansowe § 0920 wpływy z 

pozostałych odsetek zwiększenie 2 500,00 zł. W Dz. 801, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe § 

0970 wpływy z różnych dochodów zwiększenie 1.503,00 zł. W Rozdz. 80104 przedszkola § 

0670 wpływy z opłat za korzystanie z wyżywienia w jednostkach realizujących zadania z 

zakresu wychowania przedszkolnego zwiększenie 2 000,00 zł. na wniosek Dyrektora 

Przedszkola Nr 1 w Paczkowie. § 2310 dotacje celowe otrzymane z gminy na zadania bieżące 

realizowane na podstawie porozumień (umów) między jednostkami samorządu terytorialnego 

zwiększenie 25 000,00 zł. są to rozliczenia z tytułu uczęszczania naszych dzieci do 
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przedszkoli innych gmin. W Rozdz. 80110 gimnazja § 2057 dotacje celowe w ramach 

programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których mowa 

w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków europejskich, 

realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego zwiększenie 10 000,00 zł. środki 

przeznaczone na realizację projektu Gimnazjum Marzeń. W Dz. 852, Rozdz. 85295 pozostała 

działalność § 2057 dotacje celowe w ramach programów finansowanych z udziałem środków 

europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności 

w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu 

terytorialnego zmniejszenie 13.183,00 zł., zwiększenie 1.594,00 zł. § 2059 dotacje celowe w 

ramach programów finansowanych z udziałem środków europejskich oraz środków, o których 

mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków 

europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego zwiększenie 19 289,00 

zł. W Dz. 855, Rozdz. 85502 świadczenia rodzinne, świadczenie z funduszu alimentacyjnego 

oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego § 2360 

dochody jednostek samorządu terytorialnego związane z realizacją zadań z zakresu 

administracji rządowej oraz innych zadań zleconych ustawami zwiększenie 6.000,00 zł. § 

2910 wpływy ze zwrotów dotacji oraz płatności wykorzystanych niezgodnie z 

przeznaczeniem lub wykorzystanych z naruszeniem procedur, o których mowa w art. 184 

ustawy, pobranych nienależnie lub w nadmiernej wysokości zwiększenie 3.500,00 zł. W Dz. 

900, Rozdz. 90002 gospodarka odpadami § 2440 dotacje otrzymane z państwowych funduszy 

celowych na realizację zadań bieżących jednostek sektora finansów publicznych zwiększenie 

5.257,00 zł. są to środki otrzymane z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w 

Opolu na zadania związane z likwidacją azbestu. W Dz. 926, Rozdz. 92605 zadania w 

zakresie kultury fizycznej § 0830 wpływy z usług zwiększenie 14.300,00 zł. są to środki 

wypracowane przez GCSiR. Dochody bieżące po zmianach wynoszą 46.010.567,38 zł. w tym 

środków na projekty miękkie, unijne 451.454,25 zł. Dochody majątkowe zmienia się w Dz. 

700, Rozdz. 70005 gospodarka gruntami i nieruchomościami § 0770 wpłaty z tytułu 

odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

zwiększenie 36.200,00 zł. W Dz. 758, Rozdz. 75863 Regionalne Programy Operacyjne 2014-

2020 finansowane z udziałem środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego § 

6257 dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich 

oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach 

budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego 

zwiększenie 1.133.917,00 zł. W Dz. 852, Rozdz. 85295 pozostała działalność § 6257 dotacje 
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celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich oraz środków, o 

których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach budżetu środków 

europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego zmniejszenie 1.133 

917,00 zł. § 6259 dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków 

europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności 

w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu 

terytorialnego zmniejszenie 174.449,00 zł. W Dz. 900, Rozdz. 90095 pozostała działalność § 

6259 dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich 

oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach 

budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego 

zwiększenie 174.449,00 zł. W Dz. 921, Rozdz. 92120 ochrona zabytków i opieka nad 

zabytkami § 6257 dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków 

europejskich oraz środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności 

w ramach budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu 

terytorialnego zmniejszenie 7.337,00 zł. W Rozdz. 92195 pozostała działalność § 6257 

dotacje celowe w ramach programów finansowych z udziałem środków europejskich oraz 

środków, o których mowa w art. 5 ust. 3 pkt 5 lit. a i b ustawy, lub płatności w ramach 

budżetu środków europejskich, realizowanych przez jednostki samorządu terytorialnego 

zwiększenie 21.008,00 zł. Dochody majątkowe po zmianach wynoszą 10.407.388,78 zł. z 

czego środki na inwestycje z Unii Europejskiej 9.916.164 zł. Dochody ogółem po zmianach 

wynoszą 56.417.956,16 zł. Środki unijne ogółem w budżecie Gminy Paczków 10.367.618,25 

zł. W § 2 projektu uchwały dokonuje się zmiany wydatków budżetu Gminy Paczków o kwotę 

140 631,00 zł; w ten sposób, że: wydatki bieżące zwiększa się o 233 122,00 zł, wydatki 

majątkowe zmniejsza się o 92 491,00 zł, zgodnie z załącznikiem Nr 2. W Dz. 600, Rozdz. 

60016 drogi publiczne gminne § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zmniejszenie 2.150,00 

zł. § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 10.531,00 zł. W 700, Rozdz. 70005 

gospodarka gruntami i nieruchomościami § 6010 wydatki na zakup i objęcie akcji 

zwiększenie 50.000,00 zł. Związane to jest z tym, że na dzień dzisiejszy Spółka prowadzi 

bardzo zbilansowaną działalność. Zyski w tym roku osiągnięte nie będą pokrywać strat z lat 

ubiegłych. W związku z tym jest propozycja, aby przekazać 50.000 zł. i objąć udziały w 

Spółce. Ponadto Spółka zaciągnęła pożyczkę, którą musi spłacić, dlatego też następuje 

dokapitalizowanie Spółki przez Gminę, która jest jedynym właścicielem. W Dz. 710, Rozdz. 

71095 pozostała działalność § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 7.000,00 zł. W Dz. 

750, Rozdz. 75023 urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) § 4010 wynagrodzenia 
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osobowe pracowników zmniejszenie 7.800,00 zł. § 4270 zakup usług remontowych 

zmniejszenie 3.000,00 zł. § 4280 zakup usług zdrowotnych zmniejszenie 2.000,00 zł. § 4300 

zakup usług pozostałych zmniejszenie 15.000,00 zł. § 4420 podróże służbowe zagraniczne 

zmniejszenie 3.000,00 zł. § 4530 podatek od towarów i usług (VAT). zmniejszenie 5.000,00 

zł. § 4700 szkolenia pracowników niebędących członkami korpusu służby cywilnej 

zmniejszenie 3.000,00 zł. W Rozdz. 75075 promocja jednostek samorządu terytorialnego § 

4190 nagrody konkursowe zwiększenie 500,00 zł. § 4300 zakup usług pozostałych 

zwiększenie 3.024,00 zł.  

Radny B. Wiśniowski zadał pytanie czego dotyczy zakup usług pozostałych? 

Skarbnik odpowiedział, że na pewno będziemy się szykować do różnego rodzaju uroczystości 

bożonarodzeniowych dla lokalnej społeczności emerytów. Kontynuując poinformował, że w 

Dz. 754, Rozdz. 75416 Straż gminna (miejska) § 4010 wynagrodzenia osobowe pracowników 

zmniejszenie 15.000,00 zł. § 4110 składki na ubezpieczenia społeczne zmniejszenie 3.000,00 

zł. § 4120 składki na Fundusz Pracy zmniejszenie 100,00 zł.  

Radny Bronisław Wiśniowski zadał pytanie czy zmniejszenie wynika z oszczędności, czy ze 

zmian osobowych? 

Skarbnik odpowiedział, że są to niewykorzystane środki. Kontynuując poinformował, że w 

Dz. 757, Rozdz. 75702 obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek jednostek 

samorządu terytorialnego § 8010 rozliczenia z bankami związane z obsługą długu 

publicznego zmniejszenie 20.000,00 zł. były tutaj zaplanowane środki na prowizje od 

kredytów. Na dzień dzisiejszy żaden bank nie obciążył nas z tego tytułu prowizjami. W Dz. 

801, Rozdz. 80101 szkoły podstawowe § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 

400,00 zł. jest to zwiększenie wypracowane przez PSP Nr 2. § 4300 zakup usług pozostałych 

zwiększenie 1.103,00 zł. jest to zwiększenie wypracowane przez Zespół Szkolno – 

Przedszkolny w Trzeboszowicach. § 6050 wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych 

zmniejszenie 360.819,00 zł. dotyczy projektów modernizacji boisk.  

Burmistrz poinformował, że w bieżącym roku został złożony wniosek do Ministerstwa Sportu 

na realizację zadania związanego z budową boisk sportowych. Długo trwają oceny i nadal nie 

ma informacji czy mamy dofinansowanie czy nie. Jeżeli okaże, że dofinansowanie wpłynie do 

Gminy Paczków to w tym obszarze nie będziemy w stanie tego zrealizować jeszcze w tym 

roku. Natomiast czekamy na decyzję w sprawie dofinansowania i nie rezygnujemy z realizacji 

tych zadań. 

Skarbnik kontynuując poinformował, że w Rozdz. 80104 przedszkola § 2590 dotacja 

podmiotowa z budżetu dla publicznej jednostki systemu oświaty prowadzonej przez osobę 
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prawną inną niż jednostka samorządu terytorialnego lub przez osobę fizyczną zwiększenie 

71.384,00 zł. jest to dotacja dla Stowarzyszeń prowadzących przedszkola. § 4010 

wynagrodzenia osobowe pracowników zmniejszenie 108,00 zł. § 4220 zakup środków 

żywności zwiększenie 2.000,00 zł. Rozdz. 80110 gimnazja § 4017 wynagrodzenia osobowe 

pracowników zwiększenie 11.500,00 zł. § 4127 składki na Fundusz Pracy zmniejszenie 

1.500,00 W Dz. 852, Rozdz. 85215 dodatki mieszkaniowe § 3110 świadczenia społeczne 

zmniejszenie 14.400,00 zł. W Dz. 854 edukacyjna opieka wychowawcza, Rozdz. 85404 

wczesne wspomaganie rozwoju dziecka § 4010 wynagrodzenia osobowe pracowników 

zwiększenie 108,00 zł. Dz. 855, Rozdz. 85504 wspieranie rodziny § 4010 wynagrodzenia 

osobowe pracowników zmniejszenie 29.629,00 zł. otrzymano wcześniej dotacje na 

utrzymanie asystentów rodziny. § 4110 składki na ubezpieczenia społeczne zwiększenie 

630,00 zł. § 4120 składki na Fundusz Pracy zwiększenie 70,00 zł. W Dz. 900, Rozdz. 90002 

gospodarka odpadami § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 2.656,00 zł. 

ulotki. § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 232.656,00 zł. są to środki, które 

wynikają z rozliczeń z ZUK. § 6010 wydatki na zakup i objęcie akcji zwiększenie 200.000,00 

zł. Do tej pory mieliśmy udział w akcjach ZUK na kwotę 20.000 zł. Spółka powstała pod 

koniec ubiegłego roku i jest to pierwszy rok jej działalności. Spółka prowadzi działalność 

związaną z gospodarką odpadami i innej działalności nie może prowadzić. Szacowana na 

koniec roku strata wynosi około 110.000 zł. Nie możemy dopuścić do tego, żeby Spółka 

zaprzestała działalności i nie miała płynności finansowej. W Rozdz. 90003 oczyszczanie 

miast i wsi § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 2.800,00 zł. Rozdz. 90004 

utrzymanie zieleni w miastach i gminach § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

zmniejszenie 2.000,00 zł. § 4300 zakup usług pozostałych zwiększenie 2.000,00 zł. W Rozdz. 

90008 ochrona różnorodności biologicznej i krajobrazu § 6050 wydatki inwestycyjne 

jednostek budżetowych zwiększenie 23.411,00 zł. jest to nowe zadanie „Ochrona 

bioróżnorodności w Subregionie Południowym na terenie Powiatu Głubczyckiego, Nyskiego i 

Prudnickiego. Z tym zadaniem wiąże się kolejna uchwała.  

Radny Przemysław Tetłak zadał pytanie, czego dotyczy to nowe zadanie? 

Burmistrz odpowiedział, że szczegółowo omówi to zadanie przy omawianiu kolejnego 

projektu uchwały. Jest możliwość otrzymania dofinansowania na uporządkowanie stanu 

starodrzewia i nie tylko wokół murów obronnych. On nie śpi nocami jak idą wichury, wysyła 

Straż Miejską i zabezpiecza wejścia do parków, gdyż stary drzewostan jest w nienajlepszym 

stanie. W tym momencie pojawia się możliwość, że moglibyśmy dokonać cięć 

pielęgnacyjnych i uporządkować stan. Jednocześnie pojawia się możliwość montażu 
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finansowego 50% koszty związane z bioróżnorodnością i zadania związane z małą 

infrastrukturą. Pojawia się też możliwość wymiany nawierzchni na terenie od pomnika przy 

Armii Krajowej do ul. Wojska Polskiego. Nie ma na chwilę obecną projektów, które 

pozwoliłyby bezpośrednio pozyskać dofinansowanie na wymianę nawierzchni. Koszt całego 

zadania 630.000 zł. licząc trochę niższy VAT dofinansowanie 85%. Nasz wkład własny około 

100.000 zł. w przyszłym roku. Natomiast droższa wersja 670.000 zł. i wkład własny wówczas 

również uległby zmianie. Do współpracy zaprosił nas Subregion Południowy. 

Zainteresowanych jest kilka Gmin w tym Gmina Nysa, która zaplanowała na realizację 

zadania około 2.000.000 zł. i będzie liderem, natomiast Gmina Paczków będzie partnerem. 

13.000 zł. wkładu do opracowania studium wykonalności. 

Radny B. Wiśniowski zadał pytanie jakie później są składki przynależności? 

Burmistrz odpowiedział, że Gmina w Subregionie funkcjonuje już 1,5 roku. W poprzednich 

latach te decyzje były podejmowane, teraz nie pamięta dokładnie, ale chyba 65 gr jest składki 

od mieszkańca. Subregion jest to związek kilkunastu samorządów i w ramach przynależności 

aplikowaliśmy o dofinansowanie termomodernizacji Szkoły Podstawowej Nr 3. 

Skarbnik kontynuując poinformował, że w Rozdz. 90015 oświetlenie ulic, placów i dróg § 

4270 zakup usług remontowych zwiększenie 12.650,00 zł. § 4300 zakup usług pozostałych 

zmniejszenie 1.527,00 zł. W Rozdz. 90095 pozostała działalność § 4300 zakup usług 

pozostałych zmniejszenie 500,00 zł. § 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek 

budżetowych zmniejszenie 1.083,00 zł. W Dz. 921, Rozdz. 92105 pozostałe zadania w 

zakresie kultury § 2820 dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

zleconych do realizacji stowarzyszeniom zwiększenie 1.000,00 zł. W Rozdz. 92109 domy i 

ośrodki kultury, świetlice i kluby § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zwiększenie 

4.500,00 zł § 6060 wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych zmniejszenie 

4.000,00 zł. W Rozdz. 92195 pozostała działalność § 4190 nagrody konkursowe zmniejszenie 

325,00 zł. § 4210 zakup materiałów i wyposażenia zmniejszenie 2.562,00 zł. § 4220 zakup 

środków żywności zwiększenie 1.083,00 zł. § 4300 zakup usług pozostałych zmniejszenie 

137,00 zł. W Dz. 926, Rozdz. 92605 zadania w zakresie kultury fizycznej § 2820 dotacja 

celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom zmniejszenie 1.500,00 zł. § 4210 zakup materiałów i wyposażenia 

zwiększenie 2.000,00 zł. § 4260 zakup energii zwiększenie 12.300,00 zł. § 4270 zakup usług 

remontowych zwiększenie 18.000,00 zł. Wydatki po zmianach wynoszą 68.010.473,16 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej W. Barabasz zadał pytanie czego dotyczy zwiększenie na 

usługach remontowych? 
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Skarbnik odpowiedział, że zmiana dotyczy remontu filtrów na basenie. 

Burmistrz dodał, że trakcie roku komunikował, że jest problem z filtrami na basenie. Firma, 

która wykonała to zadanie była wielokrotnie informowana, że powinna przyjechać i to 

zadanie wykonać należycie, bo ma informacje od zarządcy, czyli Dyrektora GCSiR, który 

mówił, że to zadanie nigdy nie było wykonane w taki sposób, które by pozwoliło na 

prawidłowe funkcjonowanie zwłaszcza dwóch filtrów. Wykonawca uchylał się od obowiązku, 

obecnie jesteśmy na drodze sądowej. Natomiast były dwie propozycje w trakcie trwającego 

sezonu, albo zakupić nowe filtry o podobnej technologii, albo wyłonić firmę, która dokona 

naprawy filtra w celu dokończenia sezonu. Firma przyjechała poniosła koszty zakupu 

sączków do naprawy dennic, stąd zabezpieczenie środków na realizację tego zadania w części 

w 2018 r. i w części 2019 r. Filtry zostaną naprawione. Zostanie zwiększona grubość dennicy, 

ilość sączków i podpór. W drodze sądowej będziemy żądać od wykonawcy tej inwestycji 

zwrotu nakładów na naprawy. 

Prezes Zakładu Usług Komunalnych Michał Osiecki przedstawił prezentację multimedialną. 

Burmistrz poinformował, że nie mówimy o zwiększeniu cen tylko o zwiększeniu kosztów. 

Dla mieszkańca zwiększenie ceny, to jest zwiększenie opłaty. Na chwilę obecną jest 

zwiększenie kosztów, co skutkuje po stronie Gminy zwiększeniem zabezpieczenia środków 

na wydatek, ale my mieszkańców dzisiaj tym nie obciążamy.   

zał. nr 25 

Prezes ZUK kontynuował prezentację. 
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Burmistrz dodał, że 81,53% mieszkańców wnosi opłatę 10 zł. za segregowane odpady. A 

18,47% deklaruje, że nie segreguje. Tutaj jest przykład jak wzrasta cena. W 2018 r. Burmistrz 

miasta Nysa zarządzeniem wprowadza zmianę opłaty. Jako samorządowcy poszczególnych 

Gmin, które są obsługiwane  przez RIPOK w Domaszkowicach nie zgadzają się na 

podniesienie opłaty bez kalkulacji kosztów. Jednak ta cena na chwilę obecną funkcjonuje i 

wzrost opłaty jest znaczny. Do tego dochodzą jeszcze wzrosty opłaty środowiskowej, tej, 

która w kolejnych latach będzie jeszcze wyższa. Prezes przedstawił kalkulację w oparciu 

tylko o wzrost opłaty środowiskowej, a nie uwzględnił tego, co będzie w przyszłym roku 

jeżeli chodzi o wzrost opłaty w Domaszkowicach na bramie. Trzeba pamiętać, że tutaj jeszcze 

prawdopodobnie opłata za tonę odpadów zmieszanych wzrośnie.  

Prezes ZUK dodał, że w latach 2015-2017 opłata środowiskowa, która jest odprowadzana 

przez Domaszkowice do Urzedu Marszłkowskiego wynosiła 126 zł. W 2018 r. jest to 140 zł. 

w 2019 r. 170 zł., a w 2020 r. będzie to kwota 270 zł. 

Burmistrz dodał, że część opłaty srodowiskowej stanowi przychód RIPOK-u. 

Prezes ZUK przedstawił jak wycenione są poszczególne odpady na RIPOK-u w 

Domaszkowicach. 
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Burmistrz dodał, że opłata środowiskowa wzrosła i wzrosła opłata na RIPOK-u, natomiast my 

nie podnieśliśmy ceny. W 2019 r. podnoszą nam opłatę, Ministerstwo nakłada na wszystkich 

podwyższoną opłatę środowiskową. W 2020 r. opłata znowu wzrasta. Śmieci są drogie, a my 

utrzymujemy dotychczasowy poziom. Zakładano w zapytaniu ofertowym 2017/2018 2.100 

ton śmieci zmieszanych, bo doszli do wniosku, że skoro 81% mieszkańców segreguje to 

produkcja śmieci zmieszanych powinna maleć. Na dzień dzisiejszy według prognozy do 

końca roku 2.703 tony, czyli nastąpił wzrost, czyli mieszkańcy produkują jeszcze więcej 

śmieci zmieszanych, które są najdroższe. My ten rok musimy zamknąć, dlatego dzisiaj 

próbujemy uruchomić dodatkowe środki z budżetu Gminy, żeby pomóc Firmie zamknąć 

zadanie. Przy bio opłata jest mniejsza, ale co jest najcięższym składnikiem odpadów 

zmieszanych? Odpady bio są najcięższe. Gdyby bio były odpowiednio segregowane przez 

tych co doklerują, że segregują, to byłoby taniej. Przy budynkach jednorodzinnych segregacja 

jest prosta. Przy budynkach wielorodzinnych jest problem. Jak wyegzekwować od tych 

mieszkańców segregację? Będzie się w tej sprawie radzić również radnych. Szkło odbiera się 

w dzwonach i sprzedaje się. Popiół to nie jest odpad zmieszany, a waży. Nie powinno się go 

wysypyać na trakty drogowe. Jak natomiast znajdzie się w zmieszanych, to waży i jedzie na 

RIPOK do Domaszkowic i płacimy za niego wysoką opłatę środowiskową. A on chciałby, 

żeby popiół wylądował za cenę 194 zł. na wysypisku w Ujeźdźcu, bo tam może być 

składowany i używany do rekultywacji wysypiska. Jeżeli sami nie będziemy odpowiedzialni 

za to, co się dzisiaj dzieje na terenie naszej Gminy, to zgotujemy sobie sytuację, że nie będzie 

wyjścia. Dzisiaj chcemy system w jakiś sposób uszczelnić.  

Prezes ZUK kontynuował prezentację. 
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Burmistrz dodał, że Gmina za 1 tonę zmieszanych płaci Spółce 459 zł. Zamiast na koniec 

roku 2100 ton odpadów, będzie 2700 ton w cenie 459 za tonę daje to kalkulację ceny. 

Prezes ZUK kontynuował prezentację. 
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Burmistrz dodał, że my płacimy wywożąc do EKOMU plastiki za składowanie, a nie 

powinniśmy, gdyż RIPOK tj. Centralna Instalacja Segregacji Odpadów. Plastiki powinny być 

objęte opłatą środowiskową, ale z założenia one tam nie powinny być składowane. Z tym się 

nie zgadzamy, bo zwiększa to koszt odpadów. 
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Zmieszane odpady komunalne – 276.942,24 zł 

Odpady wielkogabarytowe – 37.162,80 zł 

Leki – 559,04 zł 

= 314.664,08 zł 

BIO  -57.587,76 zł 

Tworzywa sztuczne  -21.552,48 zł 

Makulatura  -4.250,88 zł 

Popiół  -11.664,00 zł 

Szkło  -540,00 zł 

Baterie  -24,30 zł 

Odpady niebezpieczne  -3.780,00 zł 

= -99.399,42 zł 

314.664,08 zł – 99.399,42 zł = 215.264,66 zł 

Czynności podjęte przez gminę Paczków i spółkę ZUK w celu zwiększenia poziomu edukacji 

mieszkańców w zakresie segregacji odpadów. 

• Pisma kierowane do mieszkańców 

• Cykl spotkań z szkołach i przedszkolach z najmłodszymi o sposobie segregacji 

odpadów  

• Wprowadzenie kodów kreskowych na odpady BIO w zabudowie jednorodzinnej 

• Kampania ulotkowa o segregacji odpadów  

• Banery informacyjne o sposobie segregacji na stronie Urzędu Miejskiego   

• Spoty w radio 

Brak kar finansowych dla mieszkańców zdeklarowanych na segregację,  a niesegregujących 

odpadów komunalnych. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Paczkowie Małgorzata Maluch, zadała pytanie czy 

jest to w jakiś sposób kontrolowane przez Spółkę jeżeli chodzi o odbiór śmieci? Gdzie 

najwięcej jest oddawanych śmieci zmieszanych? Co deklarują mieszkańcy spółdzielni 

mieszkaniowych, i czy jest to w jakiś sposób kontrolowane? Na osiedlach mieszka najwięcej 

mieszkańców. 

Prezes ZUK odpowiedział, że jeżeli chodzi o spółdzielnie mieszkaniowe, to część 

mieszkańców złożyło deklaracje na odpady segregowane, część nie. Jest to weryfikowane i 

mają informacje, że ten poziom nie jest dostateczny. Są zaplanowane spotkania z zarządcami 

wspólnot i spółdzielni o sposobie segregacji i o współpracy z Urzędem i zarządcami na 
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kolejne lata. To, czy mieszkańcy segregują jest weryfikowane tylko nie jest to ukierunkowane 

na to, żeby karać, wyciągać konsekwencje, a bardziej edukować, informować. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej w Paczkowie Małgorzata Maluch zauważyła, że jeżeli 

jedno osiedle, część ludzi deklaruje, że segreguje, a część nie to nie są w stanie sprawdzić kto 

segreguje, kto nie. Część płaci za segregowane, część nie. Jej zdaniem, całe osiedle powinno 

się określić czy segreguje czy też nie. 

Burmistrz poinformował, że jest 9240 płatników. 7533 płatników deklaruje, że segreguje 

odpady. W domach jednorodzinnych też nie wszyscy segregują, bo segregacja jest trudna. 

Niestety bywa tak, że w pojemnikach, gdzie ma być segregacja jej nie ma i wówczas śmieci 

trafiają do zmieszanych. Po to jest edukacja mieszkańców, żeby im przypominać, jak powinna 

wyglądać prawdziwa segregacja, bo tego się nie pamięta. Wprowadzenie systemu 

restrykcyjnego dla wspólnot kosztuje, bo np. do jednego gniazda jest przypisanych 10 

wspólnot. Każdej klatce schodowej trzeba byłoby przypisać osobne pojemniki, a przestrzeń 

jest ograniczona. Z tym nie poradzono sobie również w innych miastach. Zadał pytanie, czy 

nie można być względem siebie uczciwymi i wiedzieć, że brak segregacji spowoduje wzrost 

cen? Przygotowujemy się do uszczelnienia systemu. Spotkają się z zarządzającymi 

wspólnotami i spółdzielniami i poszukają rozwiązań. Czy jest miejsce, czy można wydzielić 

boksy dla tych, którzy segregują. Szukają rozwiązania, bo to coraz mocniej zaczyna 

kosztować, pomijając kwestię rosnących cen, bo na nie, nie mamy wpływu. Ile będziemy w 

stanie dołożyć z budżetu, i czy prawo nam na to w któryś momencie pozwoli. Jedno jest 

pewne jak byśmy mieli dochód, to nie możemy go przeznaczyć na inne cele tylko na 

gospodarkę odpadami. Na koniec poinformował, że Ministerstwo Ochrony Środowiska 

zaprosiło nas jako beneficjentów, żeby powiedzieć, co będzie w nowej perspektywie jeżeli 

chodzi o POIŚ. Była mowa o kanalizacji, RIPOK-ach, PSZOK-ach. Szef spalarni w 

Bydgoszczy powiedział, że w krajach Unii wszyscy segregują. U nich segregacja trwa od 40 

lat, ale jak się nie przypomina ludziom, mieszkańcom, o obowiązku odpowiedniej segregacji, 

to ta segregacja nie jest na tyle skuteczna, jak powinna być, traci na wartości procentowej. My 

jesteśmy cały czas na początku tej segregacji. Nie mamy czasu na uczenie się segregacji, albo 

segregujemy i wszyscy od siebie wymagamy i mamy niższą opłatę. Albo nie segregujemy i 

ponosimy olbrzymie wydatki finansowe na opłatę środowiskową. Dzisiaj prosi o 

dokapitalizowanie Spółki. A od następnego roku siadamy i szukamy jakiegoś sposobu 

zwiększenia segregacji i zobaczymy, na ile będzie to skuteczne. Zobaczymy, co przyniesie 

nowy rok jeżeli chodzi o opłaty na Regionalnej Instalacji Gospodarki Odpadami w 

Domaszkowicach.  
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Radna E. Szlosek przypomniała, że jeszcze w ubiegłym roku na wspólnotach były pojemniki 

na popiół, a dzisiaj ludzie nie wiedzą czy mają sypać do zmieszanych czy do bio, bo 

pojemniki na popiół zniknęły. 

Prezes ZUK odpowiedział, że trzeba sprawdzić czy na tych wspólnotach zadeklarowano 

segregację czy też nie. Bo jeżeli nie było segregacji pojemniki były cyklicznie zabierane. A 

tam gdzie była segregacja dostawiane są pojemniki, ewentualnie zmniejszana jest ilość 

pojemników na zmieszane, a dokładane pojemniki na segregowane. 

Radna E. Szlosek dodała, że w jej wspólnocie wszyscy zadeklarowali segregację. 

Prezes ZUK odpowiedział, że sprawa zostanie sprawdzona. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych 

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

Uchwała nr I/5/2018 została podjęta. 

zał. nr 26 

wykaz imienny głosujących zał. nr 27  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 11 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia Rocznego 

Programu Współpracy Gminy Paczków z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2019 rok. 

Burmistrz omówił projekt uchwały. Poinformował, że jeżeli chodzi o konsultacje tego 

Programu to odbyły się dnia 7.11.2018 r. Przybyło na to spotkanie 15 organizacji 

pozarządowych. Przekazano informacje odnośnie obszarów w jakich będą przyznawane 

dotacje 2019 r. Dotacje będą udzielane w obszarze działalności na rzecz integracji i 

reintegracji zawodowej, społecznej osób zagrożonych wykluczeniem społecznym to działanie 

było również w ubiegłym roku. Na ochronę i promocję zdrowia. Kultura, sztuka ochrona dóbr 

kultury i dziedzictwa narodowego. Ekologia i ochrona zwierząt oraz ochrona dziedzictwa 

przyrodniczego. Działalność na rzecz integracji europejskiej rozwijania kontaktów i 

współpracy ze społeczeństwami i działalność na rzecz osób w wieku emerytalnym. Działania 
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te były również realizowane w ubiegłym roku. Łączna kwota na zadania w ramach trybu 

konkursowego 94.500 zł. taka sama kwota była zabezpieczona w ubiegłym roku. Sytuacja w 

tym obszarze się nie pogorszyła.  

Radny B. Wiśniowski zadał pytanie czy są zmiany w członkostwach? 

Burmistrz odpowiedział, że zmian w członkostwach nie ma. Przyszło 15 organizacji w tym 

też organizacje, które nie mogą składać wniosków w tym obszarze, ale mogą składać w 

innych programach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 15 radnych 

przy 15 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

Uchwała nr I/6/2018 została podjęta. 

zał. nr 28 

wykaz imienny głosujących zał. nr 29  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 12 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 13. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli 

przystąpienia Gminy Paczków do wspólnej realizacji projektu pn. „Ochrona różnorodności 

biologicznej w Subregionie Południowym na terenie powiatów głubczyckiego, nyskiego i 

prudnickiego”, planowanego do realizacji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Opolskiego na lata 2014 – 2020. 

Burmistrz omówił projekt uchwały, przedstawił prezentację multimedialną. 

zał. nr 30 

Poinformował, że jeżeli chodzi o ochronę biologiczną to starają się objąć teren 3,5 hektara 

wzdłuż murów obronnych. Pomysł jest taki, aby w ramach bioróżnorodności biologicznej 

zachować jednolitość gatunków. Na alei kasztanowej zamierzają przywrócić jednorodność 

gatunku, wzmocnić go też, innymi nasadzeniami np. kasztany czerwone. W alei platanów 

przycięcie, sprawdzenie wytrzymałości żywotności drzew. Będą dosadzone drzewa tego 

samego gatunku. Wiemy jakiego stanu jest aleja w parku, pomiędzy ul. Wojska Polskiego, a 

Wrocławską. Chcą zrobić parkowe schody na zejściu w kierunku Szkoły Nr 3 podzielone 

również na pochylnię, żeby można wózkiem wjechać. Zamierzają wykonać główny ciąg 
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pieszy w materiale typu granit. W tym parku wzdłuż murów jest jeszcze jedna aleja, którą 

jeżeli chciano by wykonać, to podwyższyłoby koszty. W związku z tym, że jest to ochrona 

bioróżnorodności, to jesteśmy zobowiązani do wykonania ścieżki edukacyjnej na temat 

gatunków w tej części zespołu parkowego. Dlatego w tym miejscu będą zatoczki z tablicami 

edukacyjnymi, ławkami, wyłożone granitem na pozostałym terenie będzie trawa.  W miejsce 

krzaków, które zagrażają bezpieczeństwu utrudniając widoczność będą dokonane nasadzenia 

zaproponowane przez dendrologa i projektanta ogrodów, w formie roślin niskopiennych, 

które akceptują tereny zacienione. 

Salę posiedzeń opuściła radna Małgorzata Maluch. Na sali obecnych jest 14 radnych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił się do radnych czy mają pytania, lub też uwagi do 

projektu uchwały? Ponieważ nie było pytań czy też uwag poddał projekt uchwały pod 

głosowanie 

GŁOSOWANIE  

w głosowaniu udział wzięło 14 radnych 

przy 14 głosach „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”  

Uchwała nr I/7/2018 została podjęta. 

zał. nr 31 

wykaz imienny głosujących zał. nr 32  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że punkt 13 obrad został zrealizowany.  

Do pkt 14. 

Na sesji nie rozpatrywano innych spraw.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął I sesję 

Rady Miejskiej w Paczkowie. 

 


